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Fremmødt 

Jens, Conny, Pia, Charlotte, Torben 

 

Siden sidst 

Vi var til DV møde den 29. maj hvor vi talte om den vippebænk ved det vilde strøg, at den skulle 

gøres mere sikker. Det sidste nye er, at den er blevet fjernet da børnene ikke kunne behandle den 

forsvarligt. 

Venter spændt på flere tiltag vedr. haveudvalg. 

Vi var til fælles bestyrelsesmøde den 10. Juni på Kikko. 

Vi har fået smadret  vores pavillon ved petanque banen 

 

Sommerudflugt 

Tilmelding til udflugt er stadig i gang, og vi håber, at flere vil med 

 

Henvendelse fra beboer 

En beboer har et ønske om, at få lavet cykelskuret i kælderen mere sikkert. Hun har fået ødelagt en 

cykel, da andre ikke låser efter sig. Dette må vi forelægge boligselskabet 

 

Evt.       

Flere beboere er trætte af de mange barnevogne der står i opgangene. Vi vil lave skilte til at hænge i 

opgangene, og se om det hjælper. 

          

Torben og Charlotte ønsker ikke genvalg den 7. september 2020. 

 

 

På vegne af  Jens Tranholm 
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